
Zápisnica 
zasadania obecného zastupiteľstva, konaného dňa 11.03.2021 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 

 
Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce  
                      Ing. Rastislav Košút 
                      Ing. Martin Matula 
                      Ing. Marek Korbeľ 
                      Ing. Igor Malko 
                      p. Viliam Lučanský 
                      - prezenčná listina (príloha č. 1) 
 
Ostatní prítomní  
 
1. Otvorenie  

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, 
starostka obce. V úvode privítala poslancov obecného zastupiteľstva a skonštatovala, že 
chýbajú dvaja poslanci a to  Ing. Rendek a Mgr. Pospíšilová , ale Obecné zastupiteľstvo v 
Bystričke je spôsobilé rokovať a uznášať sa. Návrh programu zasadnutia obecného 
zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného 
zastupiteľstva.  
 

Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Kontrola uznesení 
5. Voľba hlavného kontrolóra 
6. Rozpočtové opatrenia III/2021 
7. Žiadosť Ivana Holbusa o predĺženie nájmu 
8. Predĺženie platnosti Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Bystrička na roky 

2014-2020 
9. Žiadosť pána Tomáša Kurhajca o poskytnutie mimoriadnej dávky sociálnej pomoci . 
10.  Došlá korešpondencia, rôzne 
11.  Diskusia 
12.  Záver 
 
 

 

2-3.  Určenie členov návrhovej komisie,overovateľov zápisnice a schválenie programu. 
     Návrhová komisia: Ing. Malko , Ing. Korbeľ a Ing. Matula 
     Overovatelia zápisnice: Ing. Košút a p. Lučanský 
Poslanci schválili návrhovú komisiu, overovateľov aj program jednohlasne. 
 
 
 



4. Kontrola uznesení 
Starostka :   skonštatovala, že bolo uložené predsedovi športu a mládeže uznesenie a to 
prekontrolovať všetky športové objekty. 
Ing. Košút – na úlohe sa ešte pracuje – trvá.  
- uznesenie č. 367 – predsedovi kultúry ukladá odpratanie dreva po vypílení líp.  
Ing. Malko – úloha splnená  zároveň ďakuje p. Holbusovi a p. Maršalovi za pomoc  
 
5. Voľba hlavného kontrolóra 
Ing. Košút  - v januári bolo vyhlásené výberové konanie na pozíciu hlavného kontrolóra. 
Prihlásil sa jeden uchádzač a to Ing. Jaroslava Tureková. Oboznámil poslancov so zápisnicou 
z otvárania prihlášok – príloha č. 2. 
Prebehlo tajné hlasovanie a Ing. Tureková prešla s plným počtom hlasov.  
 
6. Rozpočtové opatrenie č.III/2021 
Materiály poslanci dostali (príloha č.3 ),  
Diskusia: 
Ing. Tureková – upravoval sa rozpočet, aby sa zapracovali zmeny ako úprava daňových príjmov 
poplatok za rozvoj a ostatné  drobné korekcie.  
Hlasovanie  
Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
7. Žiadosť Ivana Holbusa o predĺženie nájmu 
Starostka – materiál dostali  ( príloha č. 4). Pán Holbus žiada o predĺženie nájmu na 10 rokov 
s aktuálnymi cenami schválenými VZN. 
Diskusia: Poslanci nemali žiadne výhrady ani otázky. 
Hlasovanie  
Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
8. Predĺženie platnosti Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Bystrička na roky 2014-
2020 
Starostka – materiál  (príloha č. 5 ) poslanci dostali. Platnosť  plánu končí v roku 2020 a je 
možnosť predĺžiť jeho platnosť zastupiteľstvom na ďalšie roky. Plán hospodárskeho 
a sociálneho rozvoja potrebujeme dokladať ku rôznym žiadostiam  a dotáciám. 
Hlasovanie  
Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
9. Žiadosť pána Tomáša Kurhajca o poskytnutie mimoriadnej dávky sociálnej pomoci . 
Starostka – v  materiáloch dostali aj kópiu žiadostii, ona odporúča žiadosť schváliť. 
Diskusia: 
Poslanci súhlasia so sumou určenou vo VZN čo je 200 €. 
Hlasovanie  
Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
13. Došlá korešpondencia, rôzne 
Starostka : 
- náš lesný hospodár Ing. Mallý navrhuje vyťažiť z obecnej hory cca 40 kubíkov dreva a bude 
treba začať aj novú výsadbu. 



Ing. Tureková – musí to byť zverejnené verejnou vyhláškou výrub stromov ako aj samostatne 
predaj dreva. 
Starostka –výsadbu stromčekov navrhuje riešiť tak, že kúpime sadenice stromčekov a v rámci 
spoločnej akcie vysadíme svojpomocne s tým, že by sa do toho zapojili ostatné zložky v obci. 
 
- bol tu obchodný zástupca so studeným asfaltom, ktorý je možné využiť v obci na úpravu 
výtlkov na cestách. Navrhuje, aby sa kúpilo zopár vriec a skúsilo svojpomocne spolu 
so zamestnancami obce  opraviť nejaké výtlky. Ak by sa to osvedčilo mohli by sme to 
praktizovať.   
Ing Malko – treba k tomu kúpiť aj žabu. 
 
- pripravujeme budovanie stojiska pri zastávka Agáty. Cenovú ponuku máme od p. Sporku, ktorý 
sľúbil, že to urobí. Na tento účel chceme získať grand z nadácie KIA , ktorý je 1000 €.  
 
15. Diskusia 
 
Bez diskusie 
 
 
V  prípade nejasností, ako aj celá diskusia  je na doloženom zvukovom zázname. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Prezenčná listina 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 

dňa 11.03.2021 v zasadačke Obecného úradu v 
Bystričke. 

 
 
Prítomní :   
 
Zdenka Maršalová 
.................................................................................... 
Viliam Lučanský 
..................................................................................... 
Ing. Igor Malko 
....................................................................................... 
Ing. Rastislav Košút 
..................................................................................... 
Ing. Martin Matula 
...................................................................................... 
Ing. Marek Korbeľ 
..................................................................................... 
Mgr. Elena Pospíšilová 
...................................................................................... 
Ing. Peter Rendek 
...................................................................................... 
Ing. Jaroslava Tureková 
...................................................................................... 


